

تعميم

رقم (27) No

Honorable Members of the ASE

Good Greetings,

As a follow up to our circulation No. (44) dated 10/4/2019 (copy is attached) regarding the period granted to UBOUR LOGISTIC SERVICES (TRUK) Company to accommodate with listing conditions in the Second Market.

Kindly note that the above mentioned company failed to accommodate its status within the specified period, where the percentage of net shareholders' equity is still less than 50% of its paid in capital according to the audited annual financial statement for the year 2019.

Accordingly, and by virtue to the provisions of Article (15/b/13) of the Directives for Listing Securities; Kindly note that the shares of the above mentioned company will be suspended from trading as of Wednesday 4/3/2020.

Best Regards,

مازن نجيب الوظائفي / المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Office

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد،

لاحقاً لتعميمنا رقم (44) تاريخ 2019/4/10 (مرفق نسخة عنه)، بخصوص المهلة الممنوحة لشركة العبور للشحن والنقل (TRUK) لتصويب أوضاعها وتحقيق شروط الإدراج في السوق الثاني.

أرجو إعلامكم بأن الشركة المذكورة لم تقم بتصويب أوضاعها خلال المهلة الممنوحة لها، حيث لا تزال نسبة صافي حقوق المساهمين إلى رأس المال تقل عن 50%، وفقاً للبيانات المالية السنوية المدققة لعام 2019.

واستناداً لأحكام المادة (15/ب/13) من تعليمات ادراج الأوراق المالية لعام 2018، أرجو إعلامكم بأنه سيتم إيقاف التداول بأسهم الشركة المشار إليها أعلاه، وذلك اعتباراً من صباح اليوم الأربعاء الموافق 2020/3/4.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

تعميم Circular

رقم (44) No

Honorable Members of the ASE

Good Greetings,

According to the provisions of Article (11/B) of the Directives of Listing Securities at the Amman Stock Exchange, and by virtue of applying the listing conditions of the second market to the following listed companies.

Please be informed that the following companies breached the listing conditions of the second market, where the net shareholders' equity is less than (50%) of its paid-in capital, accordingly, they will be given a time limit to accommodate their status until 31/3/2020. if the companies don't meet the aforementioned requirement or don't provide the ASE with the annual audited financial statements for the year 2019 until 31/3/2020, the companies' shares will be delisted from the ASE and will be transferred to the OTC market.

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد،

استناداً لأحكام المادة (11/ب) من تعليمات إدراج الأوراق المالية في بورصة عمان، وفي ضوء تطبيق شروط الإدراج في السوق الثاني على الشركات المبينة في الجدول أدناه.

أرجو إعلامكم بأن الشركات المذكورة أدناه قد أخلت بشروط الإدراج في السوق الثاني، حيث انخفضت نسبة صافي حقوق المساهمين عن 50% من رأس المال المدفوع، وعليه، سيتم منحها مهلة لتصويب أوضاعها حتى تاريخ 2020/3/31، وبخلاف ذلك أو في حال عدم قيامها بتزويد البورصة بالبيانات المالية السنوية المدققة لعام 2019 بموعد أقصاه 2020/3/31، فسيتم إلغاء إدراج أسهم الشركات المذكورة من البورصة ونقل تداولها الى سوق الأوراق المالية غير المدرجة.


بورصة عمان
 Amman Stock Exchange

Company's Name	الرمز Symbol	اسم الشركة	الرقم
ALIA- THE ROYAL JORDANIAN AIRLINES	RJAL	عالية - الخطوط الجوية الملكية الأردنية	1
UBOUR LOGISTIC SERVICES	TRUK	العبور للشحن والنقل	2
AKARY FOR INDUSTRIES AND REAL ESTATE INVESTMENTS	WOOL	عقاري للصناعات والاستثمارات العقارية	3
THE JORDAN CEMENT FACTORIES	JOCM	مصانع الاسمنت الأردنية	4
EL-ZAY READY WEAR MANUFACTURING	ELZA	الزّي لصناعة الألبسة الجاهزة	5
ARAB ELECTRICAL INDUSTRIES	AEIN	العربية للصناعات الكهربائية	6
THE JORDANIAN PHARMACEUTICAL MANUFACTURING	JPHM	الأردنية لإنتاج الأدوية	7
UNITED IRON & STEEL MANUFACTURING	MANS	المتحدة لصناعة الحديد والصلب	8
SHEBA METAL CASTING	SHBA	سبا لسكب المعادن	9

With All Respect

Nader Azar

Nader Azar

The CEO

تفضلوا بقبول فائق الاحترام..

Nader Azar

نادر عازر

المدير التنفيذي

* CC: - Jordan Securities Commission.

-Securities Depository Center.

- Above mentioned companies

- Operations Department.

* نسخة: - هيئة الأوراق المالية.

- مركز إيداع الأوراق المالية.

- الشركات المذكورة أعلاه

- دائرة العمليات

Nader Azar